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PROTOKÓŁ NR XXIII/2016 

z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 września 2016 roku 

 

 Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu  

29 września 2016 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1200 do godz. 1345. 

 

Obradom sesji przewodniczył pan Tomasz Pietrucha – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności załącznik nr 1 do niniejszego protokołu prawomocność obrad. Na 

sali obrad obecnych było 15 radnych na ustawowy skład liczbowy - 15. 

 

W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy          p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy         p. Ewa Bator 

3. Radny Powiatu Grójeckiego                                 p. Krzysztof Fiks                    

4. Mecenas             p. Tomasz Rychlicki 

5. Pracownicy U M i G w osobach:                 p. Agnieszka Łuczak 

                                                                    p. Elżbieta Grochal 

6. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu Gminy Nowe Miasto   

nad Pilicą wg załączonej listy obecności załącznik nr 2 do niniejszego 

protokołu.  

 

PKT 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha przedstawił 

zebranym proponowany porządek obrad: 

Proponowany porządek obrad: 

1. Przedstawienie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 

3. Wystąpienie Przewodniczących Stałych Komisji. 

4. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

5. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021.  

c) zmiany Uchwały Nr XXII/153/2016 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 30 sierpnia 2016r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i 
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wyżywienie w Żłobku Samorządowym, prowadzonym przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą. 

d) przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą.  

e) zmiany Uchwały NR XIII/71/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 

Pilicą z dnia 24 wrzesnia 2015 roku w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady 

Gminy w Nowym Miescie nad Pilicą i nadania Statutu. 

7. Interpelacje i zapytania. 

8. Wolne wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do proponowanego porządku obrad. 

Nie zgłoszono. 

  

PKT 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Tomasz Pietrucha poinformował 

protokół z ostatniej sesji Rady tj. z dnia 30 sierpnia 2016 roku był tradycyjnie 

wyłożony do wglądu w Biurze Rady i umieszczony na stronie internetowej 

Urzędu Miasta i Gminy. W związku z powyższym zapytał czy są zastrzeżenia 

lub uwagi do protokołu z ostatniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu. W 

głosowaniu jednogłośnie 15 za na stan obecnych na sali 15 radnych, przeciw – 

0, wstrzymało się – 0. Protokół z ostatniej sesji został przyjęty. 

 

PKT 3 

Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej p. Dariusz 

Dziurowicz poinformował, że w dniu 27 września 2016 roku odbyło się 

wspólne posiedzenie Stałych Komisji Rady.  

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji wg załączonej listy obecności 

do niniejszego protokołu oraz: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy    p. Mariusz Dziuba 

2. Skarbnik Miasta i Gminy    p. Ewa Bator 

3.Sekretarz Miasta i Gminy                                     p. Edyta Staniszewska  

3. Pracownik U M i G     p. Małgorzata Krawczyk 

p. Agnieszka Łuczak 

p. Elżbieta Grochal 

4. Przewodniczący Rady Miejskiej   p. Tomasz Pietrucha 

5. Przewodnicząca Osiedla Nr 1    p. Helena Pardej 

Posiedzeniu przewodniczył p. Dariusz Dziurowicz – Przewodniczący Komisji 

Gospodarczo – Budżetowej. 

Przyjęto następujący porządek posiedzenia: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesje Rady. 

2. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 
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W PKT. 1. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła informację o 

przebiegu wykonania budżetu gminy, kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowe, oraz przebiegu realizacji wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za pierwsze półrocze 2016 roku. Plan 

dochodów po zmianach wyniósł 26 888 118,79zł. w tym bieżące 

25 895 424,79zł., majątkowe 992 694,00zł. wykonanie zaś wyniosło 

13 382 998,39zł. bieżące 13 362 160,15zł. majątkowe 20 838,24zł.  

Plan wydatków po zmianach wyniósł 29 068 118,79zł. bieżące 24 382 540,79zł., 

majątkowe 4 685 578,00zł. wykonanie zaś wyniosło 12 788 914,15zł. bieżące 

12 072 861,28zł. majątkowe 716 052,87zł. 

 W wyniku tych zmian zmienił się wynik budżetu (planowany deficyt), 

zwiększył się do kwoty 2 180 000zł. Zmniejszył się plan przychodów z tytułu 

planowanych do zaciągnięcia kredytów i pożyczek do kwoty 2 338 618,00zł.  

Plan rozchodów wraz z obsługą długu na dzień 30 czerwca bieżącego roku 

wynosił 400 000zł. W trakcie pierwszego półrocza nastąpiła spłata długu w 

wysokości 240 000zł. i odsetek w wysokości 21 592,70zł. Relacja planowanej 

łącznej kwoty spłat zobowiązań do dochodów ogółem wyniosła 1,79zł. W 

okresie pierwszego półrocza nie zaciągano kredytów i pożyczek. Poziom 

zadłużenia Gminy na koniec pierwszego półrocza 2016 roku według tytułów 

dłużnych wyniósł 1 824 989zł. i stanowił 6,79% planowanych dochodów. Na 

powyższą kwotę składają się zobowiązania z tytułu zaciągniętych pożyczek w 

Wojewódzkim Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 

Warszawie oraz zaciągnięty kredyt w banku komercyjnym. Brak było 

zobowiązań z tytułu wyemitowanych obligacji, natomiast wystąpiły 

zobowiązania wymagalne z tytułu towarów i usług w wysokości 246,00zł.  

W drugim półroczu 2016 roku planuje się zaciągnięcie kredytu w łącznej 

kwocie 2 338 618zł. z przeznaczeniem na planowaną spłatę kredytów i 

pożyczek oraz na sfinansowanie planowanego deficytu budżetu 2016 roku. Z 

założeń przyjętych do Wieloletniej Prognozy Finansowej wynika, że poziom 

zadłużenia Gminy na koniec  2016 roku, po uwzględnieniu planowanych do 

zaciągnięcia pożyczek i kredytów wyniesie 4 003 607zł.  

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu posiedzenia komisji. 

 

Następnie p. Skarbnik zapoznała z projektami uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok, 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy nowe Miasto nad Pilicą na 

lata 2016-2021. 
 

Następnie radny Mirosław Bors prosił o wyjaśnienie w kwestii przeznaczonych 

środków dla jednostki straży w Godzimierzu.   

Radny Sebastian Stolarek ponownie odniósł się w kwestii problemu nie ujęcia w 

projekcie budowy kanalizacji sanitarnej na ul. Pilicznej, ul .Podgórnej, ul. 

Mostowej. 
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Pracownik U M i G Pani Agnieszka Łuczak omówiła projekt uchwały w sprawie 

zmiany Uchwały Nr XXII/153/2016 Rady Miejskiej Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie ustalenia opłat za pobyt dzieci i 

wyżywienie w Żłobku Samorządowym, prowadzonym przez Gminę Nowe 

Miasto nad Pilicą.  

Pan Burmistrz dodał, że wychodząc naprzeciw potrzeb rodziców zgłaszających 

trudną sytuację finansową postanowiono wprowadzić dodatkowe warunki 

częściowego zwolnienia od ponoszenia opłat za pobyt dziecka w żłobku.  

 

Pracownik U M i G Pani Elżbieta Grochal omówiła projekt uchwały w sprawie 

przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Obowiązujący regulamin został poddany konsultacji w 

Mazowieckim Urzędzie Wojewódzkim. Zgodnie z wytycznymi Urzędu 

zasadnym jest przyjęcie regulaminu w projektowanym kształcie. 

  

Przewodniczący Rady zapoznał z projektem uchwały w sprawie zmiany 

Uchwały Nr XIII/71/2015 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 

24  września 2015 roku w sprawie utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w 

Nowym Mieście nad Pilicą i nadania Statutu. Dotychczasowy limit trzech 

kandydatów na radnych Młodzieżowej Rady Gminy okazał się zbyt niski w 

stosunku do szkół funkcjonujących na terenie gminy. Konieczne jest 

podniesienie limitu do pięciu  kandydatów co pozwoli na pełniejszą 

reprezentację szkół. Na tym posiedzenie zakończono. 

 

PKT 4 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Mariusz Dziuba przedstawił sprawozdanie 

za okres międzysesyjny tj. od 30.08.2016 r. – do 29.09.2016 r. 

- jeśli chodzi o inwestycje drogowe przeprowadzone na naszym terenie to w 

dniu 13.09. dokonano odbioru końcowego zadania w postaci przebudowy drogi 

lokalnej we wsi Pobiedna. Całkowita wartość inwestycji wyniosła 24 680,04 zł. 

- 26.09. dokonano odbioru końcowego zadania przebudowy ul. Pilicznej. 

Całkowita wartość tych prac to ponad 160 000,00zł. Wykonano nawierzchnię z 

kostki brukowej.  

- 31.08. spotkanie w sprawie studium uwarunkowań planu i zagospodarowania 

przestrzennego gminy. Odbyło się pierwsze spotkanie z firmą, która w przetargu 

została wyłoniona na opracowanie tego studium. Podjęte zostały dalsze 

działania i  opracowany będzie harmonogram co do dalszych czynności jeżeli 

chodzi o studium uwarunkowań oraz plan  zagospodarowania przestrzennego 

gminy.  

- w tym dniu spotkanie w sprawie gazyfikacji miasta.  

- spotkanie z przedstawicielami Starostwa Powiatowego dotyczące inwestycji i 

ogłoszonego przetargu budowa drogi - Waliska.  
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- Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg poinformował, że nastąpi czyszczenie 

przydrożnych rowów, poboczy przy drogach na terenie naszej gminy.  

- We wsi Łęgonice zamontowano (przy drodze) nowe bariery ochronne, które 

podniosą bezpieczeństwo mieszkańców.  

- Wypracowanie wspólnego stanowiska co do inwestycji na terenie osiedla 

wojskowego. Na realizację zadania pozyskano środki z Funduszu Ochrony 

Środowiska.  

- w dniach 01 - 03.09. udział w szkoleniu zorganizowanym przez Lokalną Grupę 

Działania.  

- w dniu 05.09. spotkanie z ks. Andreasem Kreftem przedstawicielem grupy 

Nowych Miast Niemieckich. Omówione zostały sprawy związane z 

przygotowaniem zjazdu Nowych Miast w 2018 roku.   

- 06.09. spotkanie z przedstawicielem Urzędu Pracy w sprawie uzyskania dotacji 

na szkolenie dla pracowników Urzędu. Pracownicy będą mogli skorzystać ze 

szkolenia.  

- 07.09. spotkanie z przedstawicielami sieci Jeronimo Martins – Biedronka. 

Spotkanie dotyczyło współpracy z samorządem naszej gminy, zasad działania na 

naszym terenie oraz zasad sponsoringu przez tą instytucję.  

- w tym dniu spotkanie z wykonawcą kanalizacji deszczowej przy ul. 

Tomaszowskiej oraz z projektantem kanalizacji ul. Browarnej i ul. Pilicznej oraz 

ul. 1- Stycznia i przyległych do niej. Projekt jest już właściwie ukończony, 

potrzebna jest zgoda z Mazowieckiego Zarządu Dróg. Jeżeli chodzi o ulice 

Browarną, Piliczną projektant wystąpił o przedłużenie terminu. Związane było 

to z różnymi przeszkodami, które napotkał m. in. brakiem zgody od niektórych 

mieszkańców oraz umiejscowieniem przepompowni, która na tym terenie będzie 

niezbędna. 

- w dniu 08.09. posiedzenie Gminnej Rady Seniorów i w tym dniu podpisywanie 

aktów notarialnych dotyczących zakupionych na naszym terenie działek.  

- 09.09. spotkanie z wójtem z Odrzywołu oraz ze Starostą Przysuskim oraz z 

pracownikami Starostwa Powiatowego w Grójcu w sprawie koncepcji budowy 

mostu w Domaniewicach.  

- w tym dniu konsultacje społeczne z Ministrem Jerzym Kwiecińskim 

Sekretarzem Stanu w Ministerstwie Rozwoju, Członkiem Rady Ministrów, 

Pełnomocnikiem Prezesa Rady Ministrów ds. Funduszy Europejskich i Rozwoju 

Regionalnego. Pan Jerzy Kwieciński przedstawił uwarunkowania i kierunki 

rozwoju powiatu w kontekście województwa mazowieckiego w świetle tejże 

strategii. Po godzinnej prezentacji Sekretarza Stanu oddano głos zaproszonym 

gościom by mogli wypowiedzieć się na tematy poruszone podczas tego wykładu 

oraz zadawać pytania. Wójt gminy Odrzywół poruszył problem przetargów 

publicznych oraz powstrzymania migracji młodych za granicę: na co minister 

przyznał, że jest to jedno z największych wyzwań obecnego rządu. 

Przedsiębiorca wynalazca z Wrocławia zwrócił uwagę na olbrzymie trudności 

we wprowadzaniu nowoczesnych technologii. Sadownik p. Jan Trzaskowski w 
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swojej wypowiedzi wskazał na manipulację cenową w skupach owoców 

prowadzoną przez duże zagraniczne firmy oraz problem terminu płatności za 

dostarczone owoce. Mimo dużej liczby chętnych do zadawania pytań, co 

wskazuje na potrzebę takich konsultacji pomiędzy władzą a społeczeństwem, 

Sekretarz Stanu zakończył spotkanie z powodu obowiązków w Kancelarii 

Premiera. Pan Burmistrz dodał, że to spotkanie, które u nas się odbywało było 

pierwszym spotkaniem, 

- 10.09. udział w spotkaniu w Tomaszowie Mazowieckim z prezydentem oraz 

przedstawicielami sportu,  

- 11.09. udział w dożynkach prezydenckich w Spale. Przewodniczący Rady 

uczestniczył w dożynkach powiatowych, 

- 12.09. udział w konferencji samorządowców zorganizowanym w Kozienicach. 

W spotkaniu uczestniczyli wójtowie, burmistrzowie z subregionu radomskiego, 

- 13.09. spotkanie z przedstawicielami stowarzyszenia „Młyn Harmonistów” w 

sprawie współpracy w roku przyszłym, 

- w tym dniu spotkanie z p. A. Wajdą w sprawie inwestycji w naszej strefie 

przemysłowej, 

- dokonano odbioru końcowego zadania w postaci przebudowy drogi lokalnej 

we wsi Pobiedna. 

- spotkanie z komendantem Miejsko - Gminnego Zarządu OSP w sprawie  

uroczystości w Domaniewicach oraz w sprawie podziału środków od 

Komendanta Głównego. Pan Burmistrz przypomniał, w tym czasie strażacy 

przeprowadzali ze strażą powiatową szkolenie z udziałem pracowników Urzędu, 

- 14.09. spotkanie z dyrektorem Gimnazjum i pozostałymi dyrektorami szkół 

oraz spotkanie z prezesem Spółdzielni Mieszkaniowej ,,Zdrowie”, 

- 15.09. spotkanie w Radomiu w Wojewódzkim Zarządzie Dróg w sprawie 

inwestycji na naszym terenie i umieszczenie je do budżetu w roku przyszłym, 

- w tym dniu spotkanie w sprawie inwestycji na terenie osiedla wojskowego, 

dalszych inwestycji oraz likwidacji oznakowania oraz zamontowania progu 

zwalniającego w miejscu, gdzie próg był uprzednio zamontowany, 

- 16.09. spotkanie z kandydatami na członków Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Z dniem 01.09. z prac w Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych zrezygnowała pani Marta 

Gonta – Głowacka oraz p. Grażyna Plęs –Banach, 

- zebranie Zarządu Lokalnej Grupy Działania,  

- 19.09. spotkanie Lokalnej Grupy Działania w Odrzywole,   

- w dniu 29.09. odbyło się uroczyste otwarcie Żłobka Samorządowego. 

- 21.09. spotkanie z przedstawicielami firmy zajmującej się projektami 

indywidualizacji nauczania w poszczególnych szkołach,  

- w tym dniu odbyło się spotkanie z dyrektorami szkół, 

- spotkanie z ministrem infrastruktury w sprawie zagospodarowania strefy 

tarnobrzeskiej,  
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- spotkanie z przedstawicielami Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska w 

sprawie zagospodarowania terenu nad Pilicą,  

- spotkanie z przedstawicielami PGN i G w sprawie inwestycji gazowych na 

terenie powiatu i na terenie naszej gminy, 

- spotkanie z Ministrem Obrony Narodowej p. Antonim Macierewiczem w 

sprawie zagospodarowania terenu jednostki, 

Pan Burmistrz poinformował, że w przyszłym tygodniu zaplanowano nagranie 

filmu reklamowego dotyczącego Nowego Miasta i naszej gminy. W spodzie 

reklamowym pojawią się przedstawiciele  ministerstwa obrony, 

- spotkanie z mieszkańcami Żdżar w sprawie realizacji zadań w ramach 

funduszu sołeckiego, 

- 23.09. spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Radomiu,  

- w 25.09. odbyły się spotkania z mieszkańcami wsi Domaniewice, Łęgonice, 

- 26.09. spotkanie w Ministerstwie Gospodarki Morskiej w sprawie inwestycji 

realizowanej na naszym terenie, 

- w dniu 27.09. odbyło się spotkanie organizacyjne, bo jak wiemy w dniu 

dzisiejszym przyjmujemy ważnego gościa obraz Matki Bożej Częstochowskiej. 

Ten gość już zawitał do Żdżar. Pan Burmistrz zaprosił do udziału powitania 

obrazu oraz do udziału we mszy świętej.  

- udział we wspólnym posiedzeniu Stałych Komisji Rady Miejskiej , 

- spotkanie z mieszkańcami miasta w sprawie projektu ,, Strategii Rozwoju 

Gminy”. Pan Burmistrz zaprosił do udziału w takich spotkaniach, na których 

można przedstawić swoje uwagi co do opracowania strategi rozwoju gminy.  

- w dniu 28.09. spotkanie w Urzędzie Marszałkowskim w Warszawie - 

spotkanie z Wojewodą Mazowieckim. 

- w tym czasie udział w spotkaniu z ministrem P. Mariuszem Błaszczakiem oraz 

z ministrem Gruzińskim. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do przedstawionego sprawozdania 

za okres międzysesyjny.  Nie zgłoszono.  

 

PKT 5 

  Głos zabrał radny Powiatu Grójeckiego p. Krzysztof Fiks. Radny odniósł 

się w kwestii wypowiedzi radnej Iwony Lepa na ostatniej sesji Rady w dniu 29 

września br. Zacytował ,,pamiętam jak były członek Zarządu pan Krzysztof Fiks 

wykrzykiwał stojąc na środku sali sądowej ,,Nowe Miasto to ja, szpital to ja, 

Powiat to ja” tak było, jak pani sędzi opowiadał ile to dobrego zrobił dla tego 

szpitala”. Radny stwierdził, że jest to kłamstwo, jeśli jest taka potrzeba 

udostępni swoje zeznania w sprawie. Radny poprosił, aby radna przeprosiła za 

te kłamstwa. Radna odpowiedziała, że nie przeprosi. Następnie radny dodał, że 

w zeznaniach nie ma takich wypowiedzi i nie pozwoli sobie na takie 

wypowiedzi to są ,,bzdury”. Jeżeli radna nie przeprosi to złoży pozew do sądu. 

Następnie radny dodał, że jeżeli chodzi o wypowiedzi odnośnie  naszego 

szpitala jest innego zdania. Jesteśmy jednym z niewielu szpitali w kraju 
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przygotowanym do  wymogów unijnych. Dług szpitala jest i nie był ukrywany. 

Zarząd zapoznawał się z okresowymi informacjami o wynikach finansowych 

szpitala. Radny dodał, że wyniki kontrolował i dług jest bezpieczny. Następnie 

powiedział, że rok 2015 to są ostatnie lata działalności dyrektora 

Karczewskiego. Dyrektor Skura przejął obowiązki od 01 stycznia 2006 roku. W 

tym czasie były poniesione straty w kwocie ponad 4 306 000,00zł. Już wtedy 

dyrektor musiał zaciągnąć kredyt na zobowiązania wymagalne. W okresie 

dziesięciu lat udało się uzyskać przychód w wysokości 22 000 000,00zł. 

natomiast umorzenia wskazują na kwotę ok. 1 400 000,00zł. W szpitalu izba 

przyjęć nie spełniała wymogów, aby można było podpisać kontrakt z 

Narodowym Funduszem Zdrowia. Radny przekazał do wglądu fotografie 

obiektu szpitala, które zostały wykonane przed i po przebudowie placówki. To 

zadanie Powiatu Grójeckiego, a nie zadanie gminy. Wiem, że jest to obawa 

słuszna, żeby szpitala nam nie zamknęli. Na pewno nikt nam tego szpitala nie 

zamknie ponieważ mamy spełnione wymogi unijne. Problemy są i były i oby ich 

w przyszłości nie było, ale według radnego będą. Jest to szpital rozwojowy i 

przyszłościowy. Po czterdziestu latach została wybudowana dopiero część izby 

przyjęć, oddział chirurgiczny, piękny blok operacyjny. Wszystko to ma nam 

służyć. Według przekazanych informacji pana Burmistrza, być może pojawi się 

inwestor na terenie jednostki. Będą miejsca pracy napłyną nowi ludzie, a 

pozostaną obecni. Następnie odniósł się do wypowiedzi, że jeździmy ,,żebrać”.  

Będąc samorządowcem przez 20 lat zawsze jeździłem i ,,żebrałem” wiadomo, 

że to jest nasza praca środków nie ma samorządów jest dużo, problemów dużo. 

Jest to ciężka praca Burmistrza, pracowników i radnych ci którzy są 

zaangażowani w rozwój tej gminy, miejscowości, powiatu.  

 

Głos zabrała radna Iwona Lepa, która odniosła się do wypowiedzi radnego K. 

Fiksa. Jeżeli radny słucha nagrań z sesji, które za waszych rządów nie były 

prawne i nie pozwalaliście. To prosiła słuchać ze zrozumieniem. Radna 

powiedziała, że odnosząc się do sprawy szpitala powiedziała, że skoro Pan bo 

tak było, a dobrze to pamiętam nie tylko Pana wypowiedzi, ale innych 

wypowiedzi jak mi leciały łzy. Prosiła radnego o nie przerywanie wypowiedzi i 

nie pokazywanie swoich zeznań. Jeżeli nie wie pan jak się protokołuje to prosiła 

się zapoznać. Protokołowane są sprawy istotne  do danej sprawy. Był pan na 

mojej sprawie i wie pan jak ta sprawa wyglądała i nie powinnam na pana patrzeć 

i rozmawiać bo za dużo mnie to kosztuje emocji. Po za tym nie mówiłam tego w 

kontekście osobistym, że Panu wypominam tylko skoro Pan twierdzi, że wiele 

Pan zrobił dla Nowego Miasta, dla Powiatu, dla szpitala. Skoro teraz szpital jest 

pogrążony w takich długach to pytam dlaczego nie robicie nic żeby pomóc. 

Pytam się był pan w zarządzie i było robione wiele innych rzeczy więc gdzie był 

zarząd, gdzie była kontrola. A nie teraz to wszystko oni. Wiem że wy lubicie się 

podawać do Prokuratury i jeżeli Pan tak uważa to bardzo proszę. Tylko tyle 
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gdyby Pan był mężczyzną z honorem to doszedłby Pan i przeprosił za to co 

opowiadał.  

Radny Powiatowy Fiks dodał, że to co zeznawał w sądzie było prawdą i niektóre 

słowa radnej mogą się nie podobać. Ja zeznawałem prawdę i tutaj wypowiedź 

cytowałem. Zwrócił się do obecnych, aby nie dali się ,,ogłupić i omamić” 

widzicie jaki szpital jest rozbudowany. Problemy są i będą. Niektóre szpitale nie 

tyle są zadłużone na pewno jak reprezentowałem powiat nigdy nie pozwoliłem 

żeby coś się stało. Teraz będę wnioskował o przyznanie środków w wysokości 

10 mln. zł. Na pewno uda się pozyskać. 

Głos zabrała przewodnicząca osiedla nr 1 p. Helena Pardej stwierdziła, że dziś 

jest taka sytuacja jak powiedział pan Burmistrz, że spodziewamy się gościa 

szczególnego w Nowym Mieście i myśli żeby dzisiejsza sesja nie trwała bardzo 

długo. Prosiła, aby swoje wypowiedzi ,,wycieczki prywatne” zakończyć.  

Pan Burmistrz odniósł się do wypowiedzi radnego pana Krzysztofa Fiksa 

ponieważ, nie wie czy pan radny będzie na następnym posiedzeniu. Szkoda, że 

nie było pana wówczas kiedy była przedstawiana sytuacja finansowa szpitala i 

wtedy moglibyśmy prowadzić rozmowy z panią dyrektor szpitala. Wiadomo, że 

nie jesteśmy wszyscy poinformowani o tej sytuacji. Ponieważ od jakiegoś czasu 

jestem członkiem Rady Społecznej tego szpitala. Cieszy, że coś powstało w 

Nowym Mieście, że szpital został rozbudowany. Wspomniał Pan, że został 

zaciągnięty kredyt przez pana dyrektora Skurę prawdopodobnie poprzedni 

Zarząd o tym nie wiedział, taką informację otrzymaliśmy na radzie szpitala. W 

radzie społecznej szpitala są członkowie, którzy byli w poprzedniej kadencji i o 

żadnym zaciągniętym kredycie nie wiedzieli. Pani dyrektor dowiaduje się też, że 

dokumentu nie ma. Wszyscy jesteśmy zaskoczeni. Były problemy z 

fakturowaniem projektu, nieprawidłowo wystawiane faktury. Pan mówi, że 

łatwo można otrzymać 10 mln. zł. niestety nie jest łatwo. Wspólnie z panią 

dyrektor próbujemy pozyskać środki, aby nie zwracać całość dotacji. Obecna 

pani dyrektor zastała olbrzymie problemy. Więc nie wiem skąd pan bierze taką 

pochopną inicjatywę, że tych środków nie będzie, a wszystkie finanse 

przechodzą. To co udało się zrobić to jest wielka praca pani dyrektor, pana 

Marszałka Karczewskiego i skromnej mojej osoby. Dzięki temu szpital ma 

płynność finansową. Natomiast problemy są zadłużenia i zobowiązania na 

kwotę 14 mln. zł. Przy tak niedużym szpitalu to są ogromne kwoty. Dobrze, że 

coś powstało, ale należało prowadzić tak, żeby następcy nie mieli z tym 

problemów. 

Przewodniczący Rady powiedział, że jeśli chodzi o sprawę radnej Iwony Lepa 

to zakończyła się wyrokiem sądu. Jak wcześniej informował będziemy mówić o 

wszystkich problemach, które nurtuje nasze społeczeństwo. Przestrzegaliśmy, że 

nie chcemy tego robić jak robili poprzednicy, aby tak ważny zakład jakim jest 
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szpital stał się elementem gierek politycznych. Wycieczki merytoryczne, 

rozmowy jest nam to znane z obrad sesji Rady Powiatu. Przewodniczący Rady 

zwrócił się do radnego p. Fiksa, by faktycznie deklaracje, które składa na 

inicjatywy, na ziemi nowomiejskiej będzie popierał nie bacząc na dyscyplinę u 

siebie w klubie.  

Wiceprzewodnicząca Rady p. Elżbieta Zaraś przekazała, że w ramach Lokalnej 

Grupy Działania będą przeznaczone środki na rozwój działalności gospodarczej. 

Preferowane są osoby bezrobotne, którzy chcą rozwinąć firmę. 

Zainteresowanym przekaże kontakt do osoby, która sprawami się zajmuje. 

Wnioski powinny być składane w ostatnim kwartale tego roku. W przyszłym 

roku będą zaplanowane środki dla osób, które już mają działalność gospodarczą, 

a będą chciały ją rozwijać. W ramach Lokalnej Grupy Działania mamy do 

wykorzystania kwotę 260 000,00zł. z przeznaczeniem na infrastrukturę nad 

Pilicą. Natomiast jeśli chodzi o nasz szpital, sprawą oczywistą jest że szpital jest 

bardzo zadłużony, że był na granicy płynności finansowej. Pani dyrektor jest 

osobą sprytną i te płatności potrafiła porozkładać na raty. Było około 6mln. zł. 

zobowiązań nie wypłaconych za wykonanie izby przyjęć, należności lekarzom z 

Łodzi i inne. My też się cieszymy, że jest budynek tylko pamięta, że prze tyle lat 

żeśmy walczyli o to żeby mieć dobry aparat do EKG i nie można było się 

doprosić tego aparatu, czy łóżek. Myślę, że sprawę szpitala pani dyrektor uda się 

wyprowadzić na prostą i prosiła, żeby już nie kłócić się o ten szpital. Sytuacja 

jaka była najlepiej wiedzą pracownicy tego szpitala.  

 

Przewodniczący Rady poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady: 

- wniosek z dnia 14.09.2016r. Klubu Seniora ,,Rodzinka,, w sprawie budowy 

tężni, 

- pismo z dnia 09.09.2016r. w sprawie zakończenia rekrutacji w województwie 

mazowieckim do Obywatelskiego Parlamentu Seniorów, 

- dn. 19.09.2016r. wniosek do budżetu na 2017 rok Rady Osiedla nr 3 p. 

Zbigniewa Loba, 

- pismo z dn.20.09.2016r. Informacja o funduszu sołeckim – przypomnienie o 

terminach, 

- z dn.27.09.2016r. wniosek do budżetu na 2017 rok sołtys wsi Godzimierz Ewy 

Jakubik, 

- rezygnacja z pełnienia funkcji sołtysa wsi Bieliny p. Elzbiety Bors, 

- uchwały samorządu dotyczące podziału statystycznego województwa 

mazowieckiego, 

Następnie Przewodniczący Rady poinformował, że sołtysi otrzymali na sesji za 

potwierdzeniem celem rozpowszechnienia w swoim sołectwie, informacje  

dotyczące całkowitego zakazu zażywania padłej trzody chlewnej.  

Przewodniczący przekazał, że jesteśmy w trakcie opracowania planu 

zagospodarowania przestrzennego i opracowania studium w związku z tym 

prosił o pisemne uwagi.  Poinformował, że do końca września br. składamy 
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wnioski do budżetu, do 15 października opinia Stałych Komisji Rady Miejskiej, 

do 30 października określenie przez Burmistrza zadań, do 15 listopada 

przedłożenie projektu. Kolejno rada będzie procedować nad budżetem na 2017 

rok. Pan Burmistrz zaprasza dziś na powitanie obrazu, jutro o godz.15.00 

pożegnanie w Klasztorze. Przewodniczący złożył w imieniu radnych z okazji 

Międzynarodowego Dnia Seniora, który jest ogłoszony na dzień 01 października 

najserdeczniejsze życzenia, zdrowia i jak najwięcej uśmiechu. W dniu 05 

października wszystkich seniorów zapraszamy na spotkanie o godz. 13.00 w 

Urzędzie Miasta i Gminy /sala konferencyjna/. 

 

 

PKT 6a 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2016 rok. 

Skarbnik p. Ewa Bator omówiła załączniki oraz uzasadnienie do projektu 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/155/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6b 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2016-2021. Skarbnik p. Ewa Bator omówiła 

załączniki oraz uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/156/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6c 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XXII/153/2016 Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 30 sierpnia 2016 r. w sprawie 

ustalenia opłat za pobyt dzieci i wyżywienie w Żłobku Samorządowym, 

prowadzonym przez Gminę Nowe Miasto nad Pilicą.   

Pracownik Urzędu p. Agnieszka Łuczak omówiła projekt uchwały. Ze względu 

na to, że wychodzimy naprzeciw potrzebom mieszkańców, którzy zgłaszali żeby 

wprowadzić możliwość  częściowego zwolnienia z ponoszenia opłat za pobyt w 

żłobku. Wprowadza się możliwość poza takim zwolnieniem  obniżenia tej 

opłaty o inne działy procentowe ze względu na ilość dzieci, które są zapisane do 
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żłobka.    

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/157/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6d 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie przyjęcia regulaminu utrzymania czystości 

i porządku na terenie Gminy Nowe Miasto nad Pilicą. Pracownik Urzędu p. 

Elżbieta Grochal omówiła projekt uchwały. W dniu 23 czerwca br. rada przyjęła 

uchwałę w sprawie utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą. Biuro pracy Wojewody zgłosiło zastrzeżenia do tego 

regulaminu. Zastrzeżenia przekazane były telefonicznie. Nie było 

rozstrzygnięcia nadzorczego tej uchwały. Urząd mógł się nie zgodzić z tymi 

zastrzeżeniami, ale wówczas biuro prawne Wojewody zaskarżyłoby tą uchwałę 

do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego. Nie były to zastrzeżenia  rażące, 

ale należało się opierać na art. 4 ustawy o utrzymaniu czystości porządku w 

gminie i nie wykraczać poza treść tego artykułu. Poprzedni regulamin był 

rozbudowany dosyć szczegółowo wprowadzał bezwzględne zakazy. Zdaniem 

biura prawnego Wojewody wykraczało to poza kompetencje Rady. Dlatego, też 

został przygotowany nowy regulamin zgodny z art. 4 i konsultowany z biurem 

prawnym Wojewody. Wpłynęło potwierdzenie, że regulamin tej treści jest do 

przyjęcia. Opinia Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Grójcu 

jest pozytywna. Do Uzasadnienia w poprzedniej uchwały jest dopisany jeden 

akapit, który brzmi następująco: ,,Projekt regulaminu został pozytywnie 

zaopiniowany przez Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w 

Grójcu. Obowiązujący regulamin został poddany konsultacji w Mazowieckim 

Urzędzie Wojewódzkim. Zgodnie z wytycznymi Urzędu zasadne jest przyjęcie 

regulaminu w projektowanym kształcie”. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 14 radnych przy obecnych na sali 14 radnych, przeciw - 0, 

wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/158/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 6e 

Przewodniczący Rady Miejskiej – p. Tomasz Pietrucha odczytał 

zebranym projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XIII/71/2015 Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 24 września 2015 roku w sprawie 

utworzenia Młodzieżowej Rady Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą i nadania 

Statutu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie w/w projekt uchwały. 

W głosowaniu za – 15 radnych przy obecnych na sali 15 radnych, przeciw - 0, 
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wstrzymało się – 0 uchwalono uchwałę Nr XXIII/159/2016  w przedmiotowej 

sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7 

Interpelacji i zapytań nie zgłoszono. 

  

PKT 8 

Głos zabrał p. Piotr Zajączkowski, który zaznaczył, że jego obecność 

spowodowana jest z wypowiedziami p. Burmistrza na sesji w dniu 30 sierpnia 

br., a dotyczącymi organizacji, którą reprezentuje, jak również swojej osoby. W 

swoim wystąpieniu p. Burmistrz dokonał interpretacji faktu stawiając publicznie 

Stowarzyszenie i moją osobę w niezbyt pozytywnym świetle. Jest to tym 

bardziej przykre, że odbyło się to na naszej wcześniejszej rozmowie używając 

odpowiednich argumentów wykluczyłem związek Stowarzyszenia z zaistniałą 

sytuacją. Wypowiedzi p. Burmistrza brzmiały następująco (16 min. w drugiej 

godzinie nagrania) możemy usłyszeć: ,,dzisiaj rozmawiałem ze 

Stowarzyszeniem Działań Lokalnych ,,Młyn” jednym z nich przedstawicieli p. 

Zajączkowskim. To Stowarzyszenie powstało w Gostomi, tam niektóre z 

naszych dzieci były na warsztatach muzycznych. Chciałem zaznaczyć, że 

znaczną sumę na te warsztaty muzyczne, aby w ogóle mogły się  odbyć 

zapłaciła gmina. Bo to gmina dla tego Stowarzyszenia przeznaczyła te 

8 000,00zł., na to żeby takie warsztaty mogły się odbyć. Natomiast w Internecie 

pojawiają się takie zapisy, że gmina nie dba o młodzież nie pozwala im 

uczestniczyć w zajęciach muzycznych lub występować.  Przyznają państwo, że 

mija się to z prawdą i myślę, że  za tą dobroć, którą okazaliśmy w stosunku do 

tego Stowarzyszenia otrzymaliśmy właśnie takie podziękowanie”. Kilkanaście 

minut później jest kolejna wypowiedź brzmi ona następująco ,,Pan 

Zajączkowski przeprosił mnie za te słowa umieszczone na faceeboku ja się tylko 

zdziwiłem, że jeżeli on mnie przeprasza to, dlaczego nie było żadnego dementi z 

ich strony, że oni od nas otrzymali takie pieniądze”. Następnie p. Zajączkowski 

przedstawił fakty w sprawie przedstawioną przed wystąpieniem pana Burmistrza 

na sesji. Autorem tych wpisów była osoba, która prowadziła owe warsztaty 

muzyczne. Wpisy pojawiły się po zakończeniu współpracy Stowarzyszenia z 

tymi osobami. Były to wpisy na facebooku przeznaczone dla znajomych tego 

pana. Żadne z nich nie znalazło odniesienie do Stowarzyszenia jak również do 

mojej osoby w dyskusji też tej nie brałem osobiście udziału. Po zapoznaniu się z 

tymi wpisami umieściłem na stronie Facebooka Stowarzyszenia następujące 

oświadczenie. Stowarzyszenie Działań Lokalnych ,,Młyn” stanowczo odcina się 

od działań podejmowanych na facebooku p. W. Fabiańskiego wyrażone przez 

niego opinie oraz podejmowane odnośnie swoimi prywatnymi działaniami nie 

są związane ze Stowarzyszeniem. Zarząd Stowarzyszenia wyraża ubolewanie z 

powodu zaistniałej sytuacji.  W prywatnej korespondencji zażądałem od autora 

wpisu odcięcia się od Stowarzyszenia. Mojego żądania nie wypełnił treść tej 
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korespondencji była znana również przed Radą i Burmistrzowi. Pana Burmistrza 

nie przepraszałem za nic ponieważ, jeżeli miałbym to zrobiłbym to w pierwszej 

kolejności. Wyraziłem jedynie ubolewanie z powodu zaistniałej sytuacji. Myślę, 

że ze względu na brak czasu w dniu dzisiejszym dalszych wyjaśnień mogę 

udzielić ewentualnie zainteresowanym o zakończeniu tej sprawy. Na 

zakończenie dodał, że Stowarzyszenie istniejące półtora roku zostało założone 

przez osoby zainteresowane rozwojem tej gminy, jak również poprawą jego 

mieszkańców. W naszych działaniach skupiamy się szczególnie na młodym 

pokoleniu poprzez jego edukację, poprzez jego rozszerzanie jego horyzontów. 

W sferze naszych działań jest promocja naszej gminy promowanie jej walorów 

przyrodniczych, kulturowych, historycznych. Stowarzyszenie funkcjonuje dzięki 

radom społecznym naszych posłów również dzięki składkom członkowskim, ale 

przede wszystkim darowiznom naszych członków. Zwrócił się do pana 

Burmistrza jeśli chodzi o stwierdzenie dobroć okazana Stowarzyszeniu, 

stwierdził, że tej dobroci państwo nie okazali Stowarzyszeniu. Państwo okazali 

ją dzieciom Stowarzyszenie nie dostało od gminy nic, dostały je dzieci całość 

tych pieniędzy została przeznaczona na organizację Warszawy. Za tą dobroć w 

imieniu swoim i Stowarzyszenia podziękował i zaprosił do współpracy.   

 

Pan Burmistrz dodał, że tą wypowiedź już sobie wyjaśniliśmy z p. 

Zajączkowskim, ale cóż można dodać do tego co pan powiedział. Tak jak pan 

zaznaczył w naszej rozmowie wyraził pan ubolewanie i przykro panu było, że 

do takiej sytuacji doszło ja odebrałem jako przeprosiny z pana strony. Pan 

uważa, że Stowarzyszenie nic nie dostało, ja zawsze twierdzę, że my 

przekazaliśmy pieniądze Stowarzyszeniu, uważam, że pieniądze przyjmowało 

Stowarzyszenie. Natomiast później przeznaczyliście je na pracę z dziećmi. Do 

dnia kiedy była sesja Rady o wpisach, że Pan się odcina od słów tego pana 

wcześniej nic nie wiedziałem. Zresztą w tych wpisach nic nie ma są tam jakieś 

wpisy osób nie wiem czy to Stowarzyszenia czy córki jednej z pani, która jest w 

Stowarzyszeniu i wy się tam nie odcinaliście od tego sami mi potwierdziliście, 

że pieniądze otrzymaliście z gminy. Prosiliście o kwotę 10 000,00zł. mimo 

trudnej sytuacji wygospodarowano w budżecie kwotę 8 000,00zł. Jak mam się 

czuć i radni skoro wpisy się pojawiają, że gmina w ogóle nie przeznacza 

środków na dzieci na rozwój kultury. Wpisy pojawiły się przez pracownika, 

którego Stowarzyszenie zatrudniło. Każdy pracodawca odpowiada za 

pracownika, którego zatrudnia. Uznaliśmy, że należy Stowarzyszenie wesprzeć i 

takie środki zostały zagwarantowane. Boli to, że takie rzeczy są wpisane o nas 

pomimo tego, że my ze Stowarzyszeniem współpracujemy. Jeżeli ubolewanie z 

pana strony i słowa pana, że jest panu przykro za zaistniałą sytuację i uważa 

pan, że nie muszę odbierać to jako przeprosiny, więc przyjmę to że pan 

powiedział tak sobie. Myślałem, że to są przeprosiny. 

Przewodniczący Rady dodał, że kiedyś ktoś powiedział, że najważniejsze jest 

dobro i uśmiech dziecka i myśli, że dalsza współpraca będzie bardziej owocna.  
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Porządek obrad został wyczerpany. Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął 

obrady sesji. Szczegółowy przebieg obrad zarejestrowany jest na nośniku 

cyfrowym i stanowi integralną część protokołu.  

  

   

Protokółowała        Przewodniczył  

         Przewodniczący Rady Miejskiej 

Marzena Białas                         mgr Tomasz Pietrucha 

 


